
Kendosektionens styrelse möte nr 5, 28/2 verksamhetsåret 1997-98. 

Närvarande: 

Jan Malmstedt  [JM] Ordförande 

Bj”rn Stille  [BS] Sekreterare 

Christian Lund  [CL] Kassor 

Jhonnie Martina [JhM] Iaido 

Lena Carlberg  [LC] Jodo 

Rolf Radakovits [RR] Suppleant 

Hans Lundberg [HL] Suppleant 

õ1 Sammanträdets ”öppnande 

JM ”öppnade motet. 

õ2 Protokoll frän föregående möte. 

Protokoll från föregående möte kunde justeras. 

õ3 Ekonomiska frågor 

CL föredrog ekonomisk rapport. Anslag från SBF har kommit in. CL har samtalat  

med Moss Nilsson, U.I.J.K. Klubb kommer att begära utträde ur förbundet 

õ4 Utbildningsfrågor 

Bordlades till nästa diskussionsmöte. 

õ5 Årsmötesfrågor 

Frågan bordlades 

õ6 Verksamhetsinriktning 

Bordlades till diskussionsmöte. 

õ7 Informationsfrågor 

Innehåll i www gicks sidor igenom. 

õ8 Svenska Budoförbundet, rapport från HS 

Anslagsansökan har inte tagits upp på HS möte.  

HL föreslogs som vice ordförande efter att Leif S avböjt. 

Styrelsen tillstyrker PM riktat till HS. 

 

õ9 Klubbledarkonferans 

Frågan bordlades. 



õ10 Kendofrågor 

Joe Imamura har ansökt om bidrag till deltagande i Domarseminarium. Ansökan  

lämnas till kendo kommittén.  

HL tar kontakt med kommitt‚n for att adjungera representant till styrelsen.  

õ11 Iaidofrågor 

Sverige kommer ej att ansöka om att f† arrangera iaido EM 98 på grund av för  

mycken läger aktivitet i samband med planerat datum. Styrelsen beslöt  

rekommendera att EM 98 kan hållas i samband med Ishido senseis sommarläger i  

Holland. JM skall ta kontakt med Bernaers (EKF) samt Holländska arrangörer. 

õ12 Jodofrågor 

LC rapporterade om ett uppskattat steki läger. Den 17 mars kommer ett kenjutsu  

läger att anordnas av Stockholms Jodo Kai. 

õ13 Naginatafrågor 

Bordlades. 

õ14 Kyudofrågor 

Bordlades. 

õ15 Internationella frågor 

Inga övriga internationella frågor hade kommit upp till motet. Dock betonades  

vikten av goda kontakter med bl a EKF. 

õ16 Rapporter 

Rapport angående skade frekvens inom Budo diskutterades. 

Möte med Japanska ambassaden föredrogs. 

Mrs Suwabe fr†n Japanska ambassaden har tillfrågats angående prisutdelning i  

samband med kendo SM. 

õ17 Inkomna skrivelser 

Begäran om uppgifter på Domare och Examinatorer har kommit in från EKF.  

Vissa frågetecken gällande definition av Domare/ Examinatorer diskuterades av  

motet. 

 

õ18 ™vrigt 

Sektionens materiel p† SBF:s kansli gicks igenom. Sektionens styrelsen förfogar  



fritt över dessa materiel. 

õ19 N„sta m”te 

Näste möte, diskussionsmöte, fastlades enligt liggande sammanträdes plan till  

28/3 klockan 12.00, lärarförbundet. 

 

 

Björn Stille  Jan Malmstedt 

Sekreterare  ordförande 


